
 

Schriftelijke vragen aan het college 

(Art. 37 – Reglement van Orde) 

 
 

Registratienummer: 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

Datum: 15 juli 2021 

 

Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller van de vragen: Leon Erwich (Leefbaar 3B) 
 

Onderwerp: 
Voortgang inzake sportbox  
Het college wordt verzocht, de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
Het zou toch mooi zijn als de sportboxen nog in het zomerreces geplaatst kunnen worden  
1) gaat dit inderdaad lukken 

2) zo ja daarbij de vraag,  waar.. 
zo niet 
3) waardoor is het niet gelukt 
4) wanneer is het wel mogelijk 

Toelichting: 
tijdens de vergadering van de commissie samenleving van 20 mei jongstleden heb ik namens 
leefbaar 3b vragen gesteld over de sportbox of sportautomaat, met de bedoeling te 
onderzoeken welke mogelijkheden er voor Lansingerland zijn om een sportbox in de onze 
buitenruimte te plaatsen. 
wethouder van Tatenhoven heeft de bal enthousiast opgepakt met een toezegging. 

Leefbaar 3b is nieuwsgierig wat er na deze toezegging door de wethouder is gedaan en naar 

de resultaten van haar onderzoek. het zou toch mooi zijn als de sportboxen nog in het 

zomerreces geplaatst kunnen worden  

 

 

 

 

Ondertekening en naam, 
 
Leon Erwich,  Leefbaar 3B 

 
 
 


